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Zápisnica č. 5 

 

zo zasadnutia Rady školy pri Hotelovej akadémii, 
 

Južná trieda 10, Košice, ktoré sa konalo dňa 14 . 02. 2022 
 
 
 
 
 
 

 

Prítomní: podľa printscreen zo zasadnutia 

 

PROGRAM: 

 
1. Hodnotenie koncepčných zámerov školy za rok 2021 

2. Koncepčné zámery školy na rok 2022 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 

4. Rozpočet na kalendárny rok 2022 

5. Informácia o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti školy za 1. polrok šk. roka 2021/2022 

6. Informácia o prijímaných žiakov v jednotlivých učebných a študijných odboroch pre šk. rok 

2022/2023 

7. Schválenie kritérií prijímacích skúšok v šk. roku 2021/2022 

8. Schválenie výročnej správy RŠ za rok 2021 

9. Rôzne 

10. Uznesenie a záver 
 
 
 

Zasadnutie rady školy otvoril predseda rady školy Ing. Rastislav Batromij a skonštatoval, že všetky 

úlohy z uznesenia predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 

 

Zasadnutie ďalej prebiehalo podľa programu online prostredníctvom aplikácie google meet.
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K bodu č. 1 

Riaditeľka školy radu školy informovala o plnení koncepčných zámerov z roku 2021, od jej 

nástupu do funkcie, t.j. 10. 05. 2021. Informovala o zavedení produktívnej práce v praktickom 

vyučovaní, pri ktorej majú možnosť žiaci pri jej výkone byť finančne ohodnotení a o ďalších zmenách, 

ktoré sa zaviedli do praxe v teoretickom aj praktickom vyučovaní. 

 

K bodu č. 2 

 Riaditeľka školy informovala radu školy o koncepčných zámeroch, ktoré by chcela zaviesť 

v kalendárnom roku 2022. Ako hlavný zámer uviedla zvýšiť konkurencieschopnosť školy. Tento zámer 

by sa naplnil, ak by škola bola označená ako Centrum odborného vzdelávania prípravy. Riaditeľka školy 

informovala o prípravných fázach, ktoré sa v škole v tomto období realizujú pred predložením žiadosti 

o udelenie tohto označenia. 

 

K bodu č. 3 

K hospodáreniu školy za rok 2021 sa vyjadril predseda rady školy, ktorý prítomným členom 

zdieľal ekonómkou školy pripravené informácie. Z materiálov sa mohli členovia rady školy oboznámiť 

s čerpaním rozpočtu za rok 2021 podľa ekonomickej a funkčnej klasifikácie za jednotlivé činnosti školy. 

Čerpanie bolo zobrazené za nákladové položky, ktoré sa v čerpaní rozpočtu vyskytli. 

 

K bodu č. 4 

Predseda rady školy zdieľal všetkým prítomným členom ekonómkou pripravený elektronický 

dokument, týkajúci sa rozpočtu školy, podľa jednotlivých zdrojov na rok 2022. Súčasťou zdieľaného 

dokumentu bolo aj porovnanie rozpočtov za rok 2021 a 2022, v ktorom predseda RŠ poukázal na 

zníženie/zvýšenie jednotlivých položiek rozpočtu. 

 

K bodu č. 5 

Predseda rady školy predniesol RŠ správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a jej výsledkoch za 

1. polrok šk. roka 2021/2022 na základe analýzy, spracovanej vedením školy. Poukázal na prospech 

jednotlivých tried, dochádzku žiakov a realizáciu komisionálnych skúšok za 1. polrok tohto šk. roka. 

Informoval prítomných členov o problematickom hybridnom vyučovaní z dôvodu častej karantény 

žiakov pri pozitivite žiakov alebo členov rodiny, či iných blízkych kontaktov.  

 

K bodu č. 6 

Predseda RŠ predniesol členom rady školy informáciu o počte schválených tried a žiakov na 

šk. rok 2022/2023 na základe všeobecno-záväzného nariadenia KSK, pričom poukázal na otváranie už 

len dvoch študijných odborov, a to študijný odbor 6323 K hotelová akadémia a študijný odbor 6445 

K kuchár. Predseda rady školy skonštatoval, že počet novoprijatých žiakov v šk. r. 2022/2023 by mal 

byť podobný ako je v tomto šk. roku. 
 

K bodu č. 7 

Predseda RŠ školy predniesol kritéria k prijímacím skúškam v roku 2022, platné pre 

uchádzačov prvého ročníka v šk. roku 2022/2023. Uvedené kritéria si členovia rady školy mali možnosť 

preštudovať v elektronickej forme pred zasadnutím. Členovia rady školy nevzniesli  námietky a návrhy 

voči predneseným kritériám, a tak rada školy  uvedené kritéria k prijímacím skúškam schválila. 
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K bodu č. 8 

Predseda RŠ Predseda rady školy predniesol návrh výročnej správy rady školy za rok 2021, 

ktorý si členovia rady školy mali možnosť preštudovať v elektronickej forme pred zasadnutím. Členovia 

rady školy nevzniesli  námietky a návrhy voči prednesenej správe, a tak výročnú správu rada školy 

schválila. 

 

K bodu 9 
 V diskusii žiaden člen RŠ nevzniesol žiadnu pripomienku ani návrh. Predseda rady školy 

oznámil členom, že dokumenty, ktoré boli zdieľané počas zasadnutia rady školy budú zdieľané v e-

mailovej schránke rady školy pre prípadný záujem o podrobnejšie preštudovanie uvedených 

materiálov. 

 

Predseda RŠ poďakoval prítomným členom za účasť na zasadnutí a zasadnutie ukončil. 

 

 

UZNESENIE 
 

Rada školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice: 
 

A. Berie na vedomie: 
 

a. správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021, 

b. rozpočet na rok 2022 

c. správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za I. polrok šk. rok 2021/2022, 

d. informáciu o počte prijímaných žiakov na šk. rok 2022/2023, 

B. Ukladá: 
a. zverejniť dokumentáciu, ktorá bola predmetom zasadnutia 

Termín: 28. 02. 2022  Zodpovedný: Ing. Batromij 
C. Schvaľuje: 

a. Výročnú správu o činnosti rady školy za rok 2021 
ZA: 7  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

b. Kritéria na prijímacie skúšky pre uchádzačov do I. ročníka v šk. roku 
2022/2023 

ZA: 7  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 

 
  
 
 

 

Košice 14. 02. 2022 
 

Zapísala: MVDr. Lucia Dufferová 
 
 
 
        Ing. Rastislav Batromij 

predseda RŠ 


